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Protokół nr 41/2011 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 
z dnia 28.06.2011 r. 

 
 
Obecni – wg listy obecności 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta Wiktor Tyburski 
 

 
Porządek posiedzenia 
 

1. Sprawy wniesione przez naczelników wydziałów i kierowników referatów.  
2. Spotkanie z dyrektorami szkół w związku z rekrutacją do klas I szkół 

ponadgimnazjalnych.  

3. Przyjęcie protokołu Zarządu Powiatu Lęborskiego.  
 

Ad-1)  
  
Kierownik Referatu Rozwoju i Promocji Andrzej Kubiak przedstawił:  

 
1) sprawozdanie z realizacji Strategii Powiatu Lęborskiego za 2010 rok – 

załącznik nr 1. 
 Zarząd nie wniósł uwag do sprawozdania i skierował je do Biura Rady 
Powiatu Lęborskiego.   

/3 głosy za, 2 osoby nieobecna na posiedzeniu/ 
 
Naczelnik Wydziału Geodezji Bronisław Krzesiński przedstawił:  

 
1) projekt porozumienia w sprawie utworzenia Filii Centralnego Muzeum 

Morskiego w Łebie, którego lokalizację zaplanowano na działce nr 365/71 
o powierzchni 24 arów. Partnerami w realizacji tej inwestycji będą:  
– Centralne Muzeum w Gdańsku; 

– Urząd Morski w Słupsku;  
– Starostwo Powiatowe w Lęborku;  

– Gmina Miejska Łeba.  
 W ramach porozumienia strony zobowiązuje się do współpracy na rzecz 
przygotowania inwestycji, wyznaczenia reprezentantów do prac w komisji 

roboczej nad opracowaniem programu i kosztów inwestycji oraz powołania 
inwestora zadania inwestycyjnego.  
 Zarząd wyraził intencję przystąpienia do prac nad realizacją 

przedsięwzięcia. Ewentualny udział finansowy w inwestycji wymagać 
będzie odrębnej deklaracji.  

/3 głosy za, 2 osoby nieobecna na posiedzeniu/ 
 
Inspektor Wydziału Komunikacji i Drogownictwa Zenon Kaczykowski 

przedstawił:  
 

1) wniosek Dyrekcji PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. o dofinansowanie przez 

jednostki samorządu terytorialnego kosztów związanych  
z przekwalifikowaniem z kategorii C na B przejazdu kolejowo – drogowego  

w ciągu linii kolejowej nr 202 (Gdańsk Główny – Stargard Szczeciński)  
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w miejscowości Mosty koło Lęborka.  

Inspektor poinformował, że wskazane w protokole komisji przejazdowej 
propozycje przebudowy są zasadne za wyjątkiem sugestii ustawienia 

monitoringu na przejeździe zamiast znaku STOP – opinię w tej sprawie 
potwierdza Komendant Powiatowej Policji w Lęborku. 
 Zarząd wyraził zainteresowanie jak najszybszą przebudową przejazdu 

zwracając się do Dyrektora Zarządu ds. utrzymania infrastruktury PKP  
o uszczegółowienie kosztów realizacji zadania deklarując wsparcie 

finansowe na ten cel.  
/3 głosy za, 2 osoby nieobecna na posiedzeniu/ 

 

Skarbnik Powiatu – Grażyna Janik przedstawiła:  
 
1) wniosek o dokonanie rewizji decyzji z dnia 27.04.2011 dotyczącej  

zwiększenie budżetu Zespołu Szkół Mechaniczno – Informatycznych  
w Lęborku o kwotę 30.000 zł na remont parkietu w auli szkoły, w której 

Zarząd przyznał wnioskowane środki z rezerwy ogólnej zamiast z rezerwy 
celowej.  
 Zarząd postanowił dokonać zmiany decyzji przyznając przedmiotową 

kwotę na realizacje zadania ze środków rezerwy celowej.  
/3 głosy za, 2 osoby nieobecna na posiedzeniu/ 

 
2) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Lęborskiego na 2011 rok. Uchwałą dokonuje się zwiększenia 

planu dochodów i wydatków o kwotę dotacji Wojewody Pomorskiego – 
3.506 zł dla Placówek Wielofunkcyjnych nr 1 i nr 2 w Lęborku na 

ubezpieczenie zdrowotne oraz świadczenia dla osób nie objętych 
obowiązkiem ubezpieczenia zdrowotnego. Uruchamia się także środki  
z rezerwy celowej na oświatę i wychowanie w kwocie 30.000 zł  

z przeznaczeniem na remont parkietu w auli ZSM-I  oraz 9.364 na 
nauczanie indywidualne w SOS-W. Uchwałą dokonuje się również, na 

wniosek jednostek organizacyjnych powiatu, przesunięć w ramach działów 
między rozdziałami i paragrafami na łączną kwotę 9.932 zł.  
 Zarząd przyjął uchwałę nadając jej nr 56/2011.    

/3 głosy za, 2 osoby nieobecna na posiedzeniu/ 
 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych Elżbieta Rabenda 

przedstawiła: 
 

1) wniosek Dyrektor Młodzieżowego Domu Kultury w Lęborku  
o zwiększenie budżetu o kwotę 2.302 zł z przeznaczeniem na wypłatę 
odprawy w związku z likwidacją od 31.08.2011 r. ½ etatu sprzątaczki. 

 Zarząd wyraził zgodę na zwiększenie budżetu jednostki o wnioskowaną 
kwotę.  

/3 głosy za, 2 osoby nieobecna na posiedzeniu/    
 

2) wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 2 w Lęborku  

o zwiększenie budżetu o kwotę 20.270 zł z przeznaczeniem na wypłatę 
dwóch odpraw emerytalnych dla: pracownika obsługi i nauczyciela.  
Kwoty odpraw nie zostały ujęte w projekcie budżetu szkoły na rok 2011, 

gdyż pracownicy nie zgłaszali zamiaru przejścia na emeryturę.  
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 Zarząd postanowił zwiększyć budżet szkoły o wnioskowaną kwotę.  

/3 głosy za, 2 osoby nieobecna na posiedzeniu/    
   

3) wniosek Dyrektor Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Lęborku  
o przyznanie dodatkowych środków finansowych na doskonalenie 
zawodowe nauczycieli w łącznej kwocie 1.700 zł. W ramach wnioskowanej 

kwoty przewiduje się dofinansowanie następujących form doskonalenia: 
– Kurs doskonalący „Metoda Ruchu Rozwijającego wg Weroniki Sherbore  

– „Bateria metod diagnozy rozwoju psychomotorycznego dzieci 8-letnich – 
Bateria 8”.  

 Zarząd przyznał dodatkowe środki na realizację ww. form doskonalenia 

zawodowego.  
/3 głosy za, 2 osoby nieobecna na posiedzeniu/    
 

4) wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 2 w Lęborku  
o wyrażenie zgody na prowadzenie od dnia 01.09.2011 r. dzienników 

lekcyjnych wyłącznie w formie elektronicznej.  
Do dnia 01.03.2011 roku dzienniki lekcyjne prowadzone były równolegle 
zarówno w formie papierowej i elektronicznej.    

 Zarząd wyraził zgodę.  
/3 głosy za, 2 osoby nieobecna na posiedzeniu/    

   
5) pozytywną opinię Komisji Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej do 

projektu uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie określenia 

wysokości środków finansowych Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych do realizacji w 2011 roku.  
 Zarząd wobec pozytywnej opinii merytorycznej komisji Rady Powiatu 

przyjął uchwałę nr 57/2011 dokonując podziału przedmiotowych środków.   
/3 głosy za, 2 osoby nieobecna na posiedzeniu/    

 
Ad-2) 
 

Druga część posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego poświęcona została 
spotkaniu z dyrektorami szkół ponadgimnazjalnych dotyczącemu naboru do 

szkół na rok szkolny 2011/2012.  
Starosta po powitaniu przekazał dyrektorom szkół zestawienie 
zaakceptowanych podań z pierwszej preferencji w ramach rekrutacji oraz 

symulację raportu rekrutacji – załącznik nr 1 „a” i „b”.  
Dyrektorzy po analizie zestawień wypowiedzieli się co do przebiegu rekrutacji 
w swoich szkołach.  

Nabór w  pełni zrealizowały: 
Zespół Szkół Ogólnokształcących nr 1 – do 5 oddziałów 

Zespół Szkół Ogólnokształcących nr 2 – do 4 oddziałów  
Zespół Szkół Gospodarki Żywnościowej i Agrobiznesu – do 6 oddziałów.  
 Ponieważ w szkołach ogólnokształcących pozostała jeszcze spora grupa 

potencjalnych kandydatów do oddziałów, a doświadczenie pokazuje, iż 
uczniowie którzy wybierają LO w swoich preferencjach nie zakładają 
alternatywy klas technikalnych, lecz „uciekają” do niepublicznych szkół 

ogólnokształcących Zarząd postanowił zwiększyć liczbę oddziałów klas 
ogólnokształcących otwierając dodatkowy 1 oddział humanistyczny w ZSO 

Nr 2 w Lęborku.  
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Kwestię prowadzenia w roku szkolnym 2011/2012 oddziału klasy liceum 

ogólnokształcącego w systemie wieczorowym Zarząd pozostawił do ustalenia 
miedzy dyrektorami obu szkół.     

 W odniesieniu do Zespołu Szkół Ekonomiczno – Handlowych, gdzie 
miały powstać 2 oddziały Technik ekonomista, z uwagi na niskie 
zainteresowanie tym profilem, postanowiono ograniczyć liczbę klas do 1 

oddziału. 
Z uwagi, iż w Powiatowym Centrum Edukacyjnym – ZSP wyraźnie widać 

tendencję zainteresowania naborem do klas zawodowych wspólnie  
z Dyrektorem zdecydowano o utworzeniu łączonego oddziału klasy 
technikalnej w zawodach: technik budownictwa i technik organizacji usług 

gastronomicznych oraz 7 oddziałów klas zawodowych w tym 1 łączony  
w zawodach: murarz i monter instalacji i urządzeń sanitarnych.  
Wobec deklaracji Dyrektora Zespołu Szkół Mechaniczno – Informatycznych  

związanych z uzupełnieniem naboru Zarząd postanowił utworzyć 3 oddziały 
klas technikalnych, w tym 1 łączony w zawodach: technik elektryk  

i technik teleinformatyk oraz 3 oddziały klas zawodowych, w tym 1 łączony  
w zawodach : mechanik – monter maszyn i urządzeń z operatorem 
obrabiarek skrawających.        

/3 głosy za, 2 osoby nieobecna na posiedzeniu/    
       

Ad-3) 
 
Protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 40/2011 z dnia 

24.06.2011 r.- został przyjęty bez uwag. 
 

 

Na powyższym protokół zakończono. 
Protokołowała:  

Marzena Grunholc 


